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Na konci září nás čekají volby do zastupitelstva města, které proběhnou v pátek 23. 
a v sobotu 24. 9. Z mediálního pohledu se může jednat o volby nižší kategorie ve 
srovnání s prezidentskými nebo parlamentními volbami, ale občanům města je 
mnohem bližší zastupitel, kterého znají, potkávají jej na ulici, ve městě nebo u piva. 
Mohou mu z očí do očí říci svůj názor, požadavky, nebo nápady. 
Všichni tak máme možnost ovlivnit směřování našeho města na další čtyři roky. 

Místa, kde mnozí z nás prožili celý svůj život a své dětství tu 
tráví naše děti.  
Proto si vás dovoluji požádat – nezahoďte svůj hlas a přijďte k 
volbám podpořit ty kandidáty, kteří vás budou zastupovat v 
nadcházejícím volebním období. 

Přesun autobusové zastávky 
Od srpna je přesunuta autobusová zastávka z 
Masarykova náměstí k železniční zastávce. Tento 
přesun je nutný pro dokončení obnovy dešťové 
kanalizace do Podskalí. O zrušení přesunu budou 
občané s předstihem informováni i na obou 
a u t o b u s o v ý c h z a s t á v k á c h , a z á r o v eň 
elektronickým způsobem včetně SMS. Pro zasílání informačních SMS zpráv je nutné 
provést registraci na podatelně městského úřadu. 
Revitalizace sídliště – komunikace 
Souhlasím s tím, že musíme hledat cesty, jak lépe informovat spoluobčany o dění ve 
městě, o připravovaných investičních akcích i o životě ve městě. Toto je úkol pro 
budoucí zastupitele. Pro úspěšnou komunikaci ale musí být dvě strany. A zde 

potřebujeme i pomoc od vás občanů zasíláním námětů, 
připomínek a zpětnou vazbou. 
Projekt revitalizace sídliště byl připraven a schválen ve 
volebním období 2014-2018, ve kterém jsem nebyl členem 
zastupitelstva. V roce 2019 z pozice zastupitele jsem 
prosadil zveřejnění studie na webových stránkách města a 
následně požádal spoluobčany v březnovém čísle 

zpravodaje o zaslání námětů a připomínek. Bohužel bez odezvy. Jistě šlo i tehdy 
informovat lépe, ale současně by projektu prospěl zájem předsedů SVJ a bytových 
družstev. 
Projektová dokumentace k revitalizaci sídliště je hotová a realizace 
bude probíhat po jednotlivých etapách. Před začátkem každé etapy 
revitalizace budou občané s dostatečným časovým předstihem 
informováni a dostanou prostor k vyjádření. 

Informace města

Slovo starosty



 3

Parkování na sídlišti 
Podél technických služeb bylo dokončeno nové parkoviště. Přesto někteří vlastníci 
motorových vozidel parkují na trávníku nebo na chodníku cca 200 m od tohoto 
parkoviště. Ti vlastníci tímto způsobem poškozují majetek města nebo znemožní 
příjezd záchranářů přímo ke vchodu panelového domu. Jedná se však o protiprávní 
jednání, které může být předáno přestupkové komisi k řešení. Prosím, využijte 
volných míst na novém parkovišti a vzájemně tak předejdeme možným problémům. 
Děkuji. 

Tomáš Hrubec, starosta 

Posilovna v tělocvičně už znovu funguje. Po rekonstrukci podlahy 
byly obnoveny i posilovací stroje.   
Projekt Obnova vybavení posilovny v tělocvičně  byl podpořen 

z rozpočtu Jihočeského kraje a 
zájemci si tak opět mohou potrápit 
svá těla v novém prostředí. 

Pavlína Nebeská, tajemnice 

Město Nová Včelnice má nárok na odměnu z Motivačního 
programu ELEKTROWIN. Společnost nám tak 
přispěla částkou 20 000 Kč na nové oplocení 
prostoru sběrného dvora za vlakovým nádražím. 

Pavlína Nebeská, tajemnice 

Pracovník technických služeb 
Město Nová Včelnice přijme na plný úvazek pracovníka do odboru technických 
služeb. Požadujeme dobrý zdravotní stav bez omezení, samostatnost, ŘP skupiny B 
a T, zkušenosti s prací s ručním elektrickým nářadím, s obsluhou strojní sekačky, 
křovinořezem apod., osvědčení pro práci s motorovou pilou výhodou. 
Charakteristika vykonávané práce – správa a údržba městského majetku, zeleně a 
veřejných prostranství, místních komunikací a chodníků, práce s mechanizací, 
provádění drobných oprav, zimní údržba komunikací a s tím spojená pracovní 
pohotovost. Nástup možný ihned nebo dle dohody. Bližší informace poskytne 
tajemnice městského úřadu.                  

Pavlína Nebeská, tajemnice

Informace města

Posilovna v tělocvičně je opět v provozu

Můžeme čerpat odměnu 

Město přijme zaměstnance



VOLBY DO ZASTUPITELSTEV OBCÍ - OZNÁMENÍ o době a místě konání voleb  
Starosta města Nová Včelnice, na základě ustanovení § 29 zák. č. 491/2001 Sb., o 
volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších 
předpisů oznamuje, že volby do zastupitelstev obcí se uskuteční: 

•  v pátek 23. září 2022 od 14:00 hodin do 22:00 hodin a 

•  v sobotu 24. září 2022 od 08:00 hodin do 14:00 hodin. 

Sídla volebních okrsků a umístění volebních místností jsou: 

Okrsek č.1 - Městský úřad, Komenského 386, Nová Včelnice, velká zasedací místnost 

Pro voliče, kteří jsou přihlášeni k trvalému pobytu: 

Do volební místnosti okrsku č. 1 není bezbariérový přístup. U vchodu do budovy je 
umístěn zvonek pro potřeby přivolání člena okrskové volební komise. 

Okrsek č. 2 – Městský úřad, Komenského 386, Nová Včelnice, městská knihovna   

Pro voliče, kteří jsou přihlášeni k trvalému pobytu: 
Do volební místnosti okrsku č. 2 není bezbariérový přístup. U vchodu do budovy je 
umístěn zvonek pro potřeby přivolání člena okrskové volební komise. 

Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou totožnost a státní 
občanství: 
• platným občanským průkazem, 
• platným cestovním pasem České republiky, 
• jde-li o cizince, průkazem o povolení k trvalému pobytu nebo potvrzením o 

Informace města

Jdeme volit...

Husova Komenského Modřínová Stará Cesta Zámecká Pýchov

Za Řekou Masarykovo 
náměstí

gen. 
Svobody

Československé 
armády

Nádražní 
ulice

Podskalí

U Trati B. Smetany Školní Hradecká ulice U Nádraží Karlov

1. máje Za Mostem Fučíkova bez názvu Švermova Brabec

Čechova Štítného Vrchlického Zahradní Riegerova

Luční Za Kozlovkou Na Hliněnce čp. 179 čp. 180
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Nestačí hlasovací lístek jen vložit do obálky, musí se provést křížkování. Aby byl 
hlas platný, je nutné křížkovat jedním z následujících způsobů: 
• Označit křížkem jednu volební stranu  
– takto hlasujete pro kandidáty dané strany v pořadí, v jakém 
jsou uvedeni na hlasovacím lístku. 
• Označit křížkem vybrané kandidáty z kterékoliv 

volební strany  
– maximálně můžete rozdat tolik křížků, kolik je členů 
zastupitelstva (v našem případě 11). Máte možnost 
kombinovat kandidáty z libovolných stran.  
• Propojit oba výše uvedené způsoby  
– přednostně získají hlasy jednotliví kandidáti označeni křížkem. Hlasy zbývající do 
počtu členů zastupitelstva se přiřadí kandidátům strany, kterou jste zakřížkovali, a 
to dle jejich pořadí na hlasovacím lístku. 
Pokud volič označí křížkem volební stranu, neoznačuje již v této volební straně 
konkrétní kandidáty. K označení kandidátů u této volební strany se v takovém 
případě nepřihlíží. 

Velmi srdečně děkuji za návštěvu u příležitosti mých narozenin panu starostovi 
Tomáši Hrubcovi, měla jsem s ním příjemné posezení, děkuji za čas, který mi 
věnoval, za krásnou kytici a dárek.                     Ema Pechková 

Srdečně děkuji panu starostovi Hrubcovi a městu Nová Včelnice za gratulaci a dárek 
k mým narozeninám.                         Bohumila Skuhrová 

Děkuji paní místostarostce Janě Maříkové za blahopřání a dárek k mým 
narozeninám. Dále děkuji paní Tušilové a paní Pfauserové z Bytového družstva 
Etynk 461 za blahopřání a dárek k mým narozeninám.            Cyril Trnovec 

Děkuji městu Nová Včelnice za milé blahopřání a dárek k narozeninám. Paní 
místostarostce Maříkové za příjemnou návštěvu.                  Z. Kršková 

Rád bych touto cestou poděkoval městskému 
úřadu, zejména místostarostce Janě Maříkové, za 
b l a h o p řá n í a d á r k o v ý b a l íče k k mým 
narozeninám, který mi osobně předala. 

   Franta Kolář 

Informace města

Jak správně volit

Poděkování



Sdělení MPSV k jednorázovému příspěvku 5000 Kč na dítě 

• Nárok na příspěvek mají děti narozené od 2. srpna 2004 do 31. prosince 2022. 

• Čekáte dítě? Požádat můžete po jeho narození, nejpozději však do 1. 7. 2023. 

• Příjmy domácnosti nemusíte dokládat, jen potvrdíte, že v roce 2021 nepřesáhly 
milion korun. Ověříme si to sami (MPSV). 

• Peníze vám přijdou do 30 dnů od podání žádosti. Pomohou vám s náklady na 
vybavení pro školáky nebo na kroužky. 

Kde a jak žádat? 
Podat žádost je možné v klientském portálu MPSV Jenda. Budete potřebovat 
elektronickou identitu občana (bank ID, NIA ID, moje ID apod.)  

Nemáte identitu občana? Druhou možností je přijít osobně na vybrané pracoviště 
Czech POINT. V našem případě na Městský úřad v Nové Včelnici.  

S sebou si vezměte: občanský průkaz žadatele, rodný list dítěte, na které žádáte, 
rodné číslo partnera a číslo bankovního účtu. Naše pracovnice Czech POINTu vám 
poradí a pomohou. Přijít můžete v úředních hodinách a žádat na Správním odboru - 
paní Andrea Šívrová a Pavlína Pešková. 

Nezáleží na tom, zda jste zaměstnáni nebo na mateřské či rodičovské, případně bez 
práce nebo podnikáte. Příspěvek je určen pro všechny děti do 18 let, které žijí v 
rodině, jejíž příjem v minulém roce nepřesáhl 1 000 000 Kč hrubého. O příspěvek 
mohou žádat rodiče, adoptivní rodiče nebo pěstouni dítěte. 

Informace města

Svoz odpadů

Jednorázový příspěvek 5 000 Kč na dítě
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Pouť v obraze



Volby do zastupitelstva města
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Volby do zastupitelstva města



Volby do zastupitelstva města
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Volby do zastupitelstva města



Informace města
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Zadejte nebo vložte text



Zadejte nebo vložte text
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Zadejte nebo vložte text

Ze života města

Předávání vysvědčení žákům devátých tříd ZŠ



Ke konci školního roku, 28. 
června, přišli do vyzdobené 
obřadní síně městského úřadu 
kluci a holky z první třídy, aby 
společně s paní učitelkou, 
rodiči a nejbližšími prožili 
slavnostní událost, pasování 
na čtenáře. 
 Vzácným hostem byla 
spisovatelka Alena Ježková, 
která pohádkovým mečem 
prvňáčky pasovala na 
Rytíře řádu čtenářského. 
Děti všechny přítomné 
potěšily svým milým 

vystoupením a složením slibu:  
„S l ibu j i ve jménu všech 
krásných knížek, pohádek, příběhů a 
básniček: Budu se chovat jako rytíř řádu čtenářského. 
Budu knížky opatrovat jako nejvzácnější dary. Budu je mít 
rád. Budu se k nim chovat opatrně a s úctou“. 

Hodně štěstí ve čtení popřál a dětem pogratuloval 

t a k é 
starosta Tomáš Hrubec. 

Město Nová Včelnice dětem 
věnovalo čtenářské průkazy 
na jeden rok zdarma a knížku 
Kláry Smolíkové Dubánek a 
tajný vzkaz, vydanou právě 
pro tuto příležitost. 

Z knihovny

Z prvňáčků jsou rytíři čtenářského řádu 
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V knihovně se pak děti podepsaly do pamětní 
knihy města a strávily hezký čas při prohlížení 
knížek. Mnozí už průkazku poprvé použili a 
vybrané knížky si hned půjčili domů.  
Krásný školní rok, hodně zdraví a radosti ze 
čtení přejeme všem malým i větším žákům, 
studentům a pedagogům. 
Těšíme se na naše setkávání v knihovně. 
Přijďte se podívat a porozhlédnout, určitě si vyberete. 

Jana Tušilová, knihovnice 

Otevírací doba knihovny: 

Pondělí: 7-11.30, 12-17 hodin 

Středa: 7-11.30, 12-17 hodin 

Pátek: 7-11.30, 12-15 hodin 

Z knihovny



Prázdniny už sice končí, ale my se ještě trochu 
vrátíme ke konci školního roku. Vždy, když slyšíme, 
že naše škola bude chystat vystoupení žáků a 
prezentaci jejich i naší práce, velkou radost z toho 
nemáme. K tomu všemu na konci školního roku 
ještě vymyslet, nacvičit a připravit vystoupení a 
prezentaci jednotlivých tříd? Ale všichni nakonec 
uznáme, že to celé bylo fajn a vydařilo se to. Ne 
jinak tomu bylo i letos. 
Pokud pracujete s dětmi v malé škole, pod 
vstřícným vedením a s fajn kolegy, i vystoupení na 
konci školního roku je příjemná práce navíc. Jen 
doufáme, že se " Den otevřených dveří" na naší škole 

veřejnosti líbil. Já osobně jsem si vyslechla hezkých komentářů opravdu hodně. 
Takže v době Adventu si to rádi zopakujeme při Vánočním jarmarku. 

Za kolegy z 1. stupně ZŠ Mgr. Jitka Šprinclová 

Ač je to možná těžko představitelné, i my učitelé o prázdninách na školu mnohdy 
vzpomeneme. Rekapitulujeme rok předchozí a v hlavě si plánujeme ten příští. Nu a 
na „Den otevřených dveří Základní školy Nová Včelnice“, který připadl na sobotu 25. 
června 2022 se vzpomíná jen hezky. Ke vzpomínce milé kolegyně Jitky Šprinclové je 
třeba dodat, že pásmo výstupů, které spolu s dalšími pedagogy prvního stupně 
připravila, bylo vpravdě ozdobou celého dopoledne, kdy se setkali učitelé, rodiče, 
žáci i přátelé školy. Jednotlivé tanečně-dramatické scénky žáků prvního stupně byly 
nejen roztomilé (což se od dětí čeká tak nějak samo sebou), ale i vtipné, nápadité a 
pečlivě secvičené a s chutí a grácií předvedené (což už tak samozřejmé a hlavně ani 
snadné není). Takže klobouk dolů! 

Ze života školy

Den otevřených dveří se vydařil
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Teď ale k druhému stupni. 
Nutno př iznat , že my – 
p e d a g o g o v é t a k z v a n é 
měšťanky jsme měli úkol o 
mnoho lehčí. K nám již chodili 
návštěvníci – rodiče dobře 
naladěni a kulturně nasyceni 
úspěšnou akademií, navíc nám 
s prohlídkou vydatně pomáhali 
naši žáci. Společně jsme se 
snažili představit moderní 
didaktické metody a zejména 
nové technické možnosti současné výuky odborných předmětů. Návštěvníkům tak 
bylo představeno projektové vyučování, moderní učebna cizích jazyků a její 
možnosti, výuka informatiky pomocí robotů, 3D tiskárny a programovatelných 

stavebnic, chemické pokusy, mikroskopy, 
binokulární lupy, laboratorní pokusy s 
měřícími senzory Pasco, které zaznamenávají 
měnící se teplotu, tlak, rychlost proudění 
vzduchu, pH, tahovou sílu i odpor a v 
neposlední řadě také výuku matematiky 
pomocí programu Geogebra. K atraktivnosti 
moderních senzorů, mikroskopů a stavebnic 

přispívá, že jsou on-line propojeny s notebooky a tablety, které žáci při výuce 
používají a které jim probíraná témata přibližují v pro ně stravitelnější podobě. 
Zařazování moderních metod a technologií do výuky je samozřejmě postupné a 
plánujeme ho v příštích letech zdokonalovat a rozšiřovat. 
Součástí „Dne otevřených dveří“ byly i nejrůznější výstavky. Od rukodělných a 
malířských výtvorů žáků, po fotografie z akcí pořádaných v minulých letech až po 
plány a návrhy další modernizace naší školy, na kterou se 
všichni těšíme. 
My všichni, kteří jsme prohlídku školy připravovali, doufáme 
že jsme naplnili hlavní cíl akce, a to předvést, že celé školství 
musí chtě nechtě jít vstříc požadavkům měnící se doby a 
organizačně i technicky se mění. Naše škola není pozadu a 
hledá cesty, jak se vypořádat s výukou pomocí moderních 
technologií. Základní úkol školy – připravit žáky na životní 
dráhu, však zůstává a musí zůstat stejný. 
Děkujeme všem, kteří naši školu navštívili a pevně 
doufáme, že to nebylo poslední setkání. 

Za kolegy z 2. stupně ZŠ Mgr. Tomáš Englický 

Ze života školy



Týden před poutí započaly práce na fasádě hasičárny, šlo o renovaci 
nápisu HASIČI a malování znaku města na štít zbrojnice. Na práci 
jsme potřebovali hezké počasí, které podle předpovědi mělo skončit 
v sobotu. Proto vše muselo proběhnout rychle, během pár dní. 
Když bylo po technické stránce zajištěno vše potřebné, mohli jsme 
v úterý 9. 8. začít stavět lešení. Ve středu 10. 8. se pomalu začala 
zbrojnice opět probouzet do zářivé červené barvy kolem oken a 
hlavního vchodu. Následoval nový šedý podklad, který bylo 
nutné provést před malováním znaku a nového nápisu. Jelikož 
počasí přálo a práce šla od ruky, tak se ještě stihnul základ pro 
znak a vyměření nápisu. Ve čtvrtek 11.8. šlo vše hladce, ve štítu 
se postupně objevil městský znak v celé své kráse a nový nápis 
pod okny, lešení jsme tedy mohli rozebrat. 
Za krásnou a rychlou práci děkujeme Daliborovi Míchalovi, 
který dokázal znak namalovat i s detaily, které ho umocňují k 
dokonalosti. Nicméně s prací jsme ještě neskončili. Jelikož nově natřená fasáda na 
štítu doslova zářila a rozdíl byl markantní, museli jsme s natřením pokračovat nad 
všemi výjezdy, aby pohled z čelní strany byl dokonalý. S nátěrem se pokračovalo až 
do soboty 13.8., kdy byla akce v odpoledních hodinách dokončena obtažením 

bočního nápisu a čísla popisného. V neděli 
již začalo pršet, takže jsme vše stihli přesně 
na den. Tímto bych velice rád poděkoval 
všem, kteří se podíleli na realizaci akce. 
Podle výroků kolemjdoucích spoluobčanů 
dopadla na výbornou a znak se stal 
dominantou naší zbrojnice. 

  Tomáš Míchal, starosta sboru 

Hasiči

Hasičská zbrojnice zase o něco krásnější
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Jako každý rok proběhla 
dne 5. 7. na střelnici 
Kalabis soutěž ve střelbě 
na asfaltové terče. Letos 
se konal již 14. ročník 
m e m o r i á l u P a v l a 
H o l i c k é h o . D e š t i v é 
počasí nebylo zrovna 
ideální, nicméně přijelo 
36 střelců z okolí i z celé 
republiky. 
Rád bych touto cestou 
poděkoval všem našim 
sponzorům, zejména 
však městu Nová Včelnice, obci Žďár, 
zemědělskému družstvu Nová Včelnice i 
všem našim členům, kteří svým úsilím 
přispěli k vybudování zázemí pro tuto střeleckou akci 
a finančně přispívají na nákup cen. 
Z celkového počtu 36 střelců byl nejúspěšnější Patrik Matějka. 

Za MS Vrška Nová Včelnice 
Václav Dušek, předseda spolku 

Myslivci

14. ročník memoriálu Pavla Holického



Na adresu redakce dorazil e-mail v tomto znění:  

Pokud máte rubriku Významní nebo zapomenutí rodáci Nové Včelnice, posílám v příloze 
stručný článek o panu profesoru Škodovi. 

Již jen málo rodáků z Nové Včelnice si jej pamatuje a může o něm vyprávět jako taťka, 
ale i tak taťka požádal jeho syna, pana Eduarda Škodu, aby o něm sám napsal.  

S přáním hezkého dne Olga Kršková 

Protože o významných rodácích bychom všichni měli vědět co nejvíce, rozhodla se 
redakce článek o profesoru Janu Škodovi zveřejnit. A tady je. 

Prof. Ing. Jan Škoda, DrSc.  

byl významný český biochemik. Narodil se 10. 
12. 1925 v Novém Etynku. Reálné gymnázium 
vystudoval v Jindřichově Hradci a v Soběslavi. Po 
válce se zapsal na fakultu chemicko-
technologického inženýrství ČVUT (dnešní 
VŠCHT) v Praze, kde absolvoval i vědeckou 
aspiranturu. V roce 1953 nastoupil do 
biochemického oddělení Ústavu organické 
chemie v Praze tehdy vzniklé Československé 
akademie věd (dnešní Ústav organické chemie a 
biochemie AV ČR), kde působil až do roku 1990. 

Jan Škoda byl výzkumně činný v několika 
oblastech biochemie, do povědomí světové 
odborné veřejnosti se zapsal svým studiem 
a n t i m e t a b o l i t ů a o b j e v e m n o v ý c h 
chemoterapeutik. Byl autorem řady patentů a 
vynálezů. V roce 1962 byl pozván ke studijnímu 

pobytu na Yale University v USA. Po mnoho let působil i jako profesor na VŠCHT. V 
letech 1975 – 1990 byl také úspěšným předsedou Československé společnosti 
biochemické při ČSAV. Vrcholem jeho organizačních schopností bylo konání 14. 
mezinárodního biochemického kongresu v Praze roku 1988, jehož byl prezidentem.  

Za svou vědeckou činnost obdržel Jan Škoda řadu vyznamenání a cen, včetně cen 
zahraničních. Za zásluhy o rozvoj v chemických vědách se stal nositelem stříbrné i 
zlaté plakety J. Heyrovského. 

Zemřel dne 22. 11. 2020 ve věku nedožitých 95 let. 
Eduard Škoda

Významní rodáci 

Prof. Ing. Jan Škoda, DrSc. - rodák z Nového Etynku
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Revitalizace sídliště 
Musím tímto reagovat na článek pana starosty v červnovém „Zpravodaji“.  
Celý problém připomínek k revitalizaci sídliště pramení od toho, že neexistuje 
žádná komunikace mezi městem a občany. Vše se „upeče“ na radnici a nikdo se 
nezajímá o názory občanů. 
Jestli někdo považuje za komunikaci tak zásadní věci, jako je úprava sídliště Na 
Hliněnce (kde mimochodem bydlí většina občanů Nové Včelnice) pláneček o 
formátu poloviny A5 v „cancálku“ (Novovčelnický zpravodaj), je naivka. 
Při tom by stačilo svolat schůzku jednotlivých zástupců bytových domů na sídlišti 
Na Hliněnce (bytová družstva, či SVJ) a s nimi studii projednat a tím předejít 
pozdějším připomínkám a případným nákladným úpravám projektu. 
Neobstojí ani argument „to my ne, to Ti před námi“. Protože velká část zastupitelů 
byla zastupiteli již v minulém volebním období. Jen se zastupitelé, kteří o projektu 
rozhodovali  (a nejen o něm) nesmí cítit jako Ti jediní chytří a neomylní. 
Velkou chybou je, že mezi zastupiteli není nikdo, kdo na sídlišti Na Hliněnce bydlí. 
Také se ukazuje, jak velkou chybou byla „chytristika“, ať už Města či Stavebního 
úřadu, že do stavebního řízení byl dán projekt na celé sídliště a tím byly vyřazeny 
ze stavebního řízení domy na sídlišti, které jsou majetkem lidí v těchto domech 
bydlících. I když bylo dopředu zřejmé, že úprava sídliště se bude dělat z finančních 
důvodů po etapách. Kdyby stavební řízení bylo děláno po jednotlivých etapách, 
musela by být SVJ i bytová družstva účastníky stavebního řízení. 
Protože petice domu 441- 443, proti změně chodníku na místní komunikaci nebyla 
jediná (ostatní připomínky se týkají jiných věcí), je vidět, že o projektu rozhodovali 
lidé, kteří o životě na sídlišti moc nevědí. Potom by nemohli souhlasit se změnou 
frekventovaného chodníku na místní komunikaci, která vyústí před „domem 
služeb“, kde je pošta, bankomat, škola umění, obchody (Adélka, Rabit) a holičství. 
Teda v místě, kde je občas riziko jet i na jízdním kole. 
Takže „páni zastupitelé“ (nynější i budoucí), než o něčem rozhodnete, myslete a 
hlavně se bavte s lidmi, kterých se Vaše rozhodnutí týká. 

Ivan Pospíšil, předseda výboru SVJ 441- 443 

Poznámka k "chytristice" 
Řízení s velkým počtem účastníků je vždy vedeno veřejnou vyhláškou a účastníci se 
o probíhajícím řízení dozví z úřední desky, jak tomu bylo i v tomto případě. I kdyby 
bylo řízení rozděleno na etapy, vše by se řešilo veřejnou vyhláškou jako u projektu 
na celé sídliště, takže okruh účastníků by se prakticky neměnil a nikdo by obesílán 
nebyl. Tolik k domnělé "chytristice". 

Pavlína Nebeská, tajemnice 

Reakce občana

Revitalizace sídliště Na Hliněnce pohledem občana



Ve dnech 13. - 17. července se v Maďarsku 
uskutečnilo juniorské mistrovství Evropy v 
šipkách s hráči do 21 let. Českou republiku 
vyrazily reprezentovat dva týmy hráčů,  mezi nimi 
i včelnický Tomáš Houdek. Tomášovi se 
neskutečně dařilo, vyhrál, co se dalo a stal se tak 
trojnásobným juniorským mistrem Evropy v 
šipkách. 
V jednotlivcích porazil ve finále českého zástupce 
Davida Zárubu 6:5. V párové soutěži si to právě s 
Davidem Zárubou rozdali proti rakouské dvojici  
Steinacher, Fohringer, kterou porazili 5:1. A 
nakonec kluci jako tým porazili soupeře z 
Maďarska v poměru 9:8. Takže pro Tomáše 
třikrát vítězství a ohromný úspěch. 
S jakým očekáváním jsi do mistrovství vstupoval? 
Samozřejmě, že jsem tam jel vyhrát, ale i si zahrát. Bylo to fajn zase reprezentovat 
Českou republiku a jsem rád, že nám to umožnili. Byl to spíš takový doplňkový 
t u r n a j pro nás, co jsme o to přišli kvůli covidu..., normálně se hrají 

jen kategorie do 18 let. Probíralo se tam i, že by se tahle 
kategorie mohla ustálit, ale to je ještě na dlouhé jednání 
světové organizace. 
Jaká vládla na turnaji atmosféra? 
Bylo to všelijaké. Pohoda, zábava, ale i nervy. Všichni 
jsme si to přijeli užít a taky to tak bylo. Byly tam určitě 
nervy, taky jsme v týmech s klukama hráli třikrát 
rozhodující leg a naštěstí jsme pokaždé vyhráli 9:8. 
Dvakrát jsme museli zápas otáčet. Jednou s Němci z 2:7 
na 9:8 a ve finále s Maďary 6:8. V týmu jsme hráli ve 

složení David Záruba, Vilém Šedivý, Tomáš Řehák a já. 
Koho v současné době považuješ za největšího soupeře? 
Vyloženě největšího soupeře nemám, možná Rusty Jake Rodriguez, protože jsme 
spolu loni odehráli na Development tour mnoho zápasů, a z těch několika zápasů 
jsem ho porazil 2x. Jinak si myslím, že můj největší soupeř jsem já sám sobě. 
Co tě v nejbližší době čeká za turnaje? 
19. - 21. srpna proběhnou turnaje Development tour, pak bych chtěl jet ještě na 
Challenge tour a objezdit nějaké kvalifikace na European tour, na podzim se bude 
hrát kvalifikace na Mistrovství světa PDC a na  začátku příštího roku se bude konat 

Sport

Včelnice má trojnásobného mistra Evropy v šipkách

David Záruba,  Tomáš Houdek
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Q school. Q school je asi nejdůležitější turnaj roku, protože se tam hraje o pro tour 
card, která mi umožní hrát mezi profesionály, ale také budu moct hrát Challenge 
tour a hlavně se tam nasbírají velké zkušenosti. 
Čeho bys chtěl v šipkách dosáhnout? 
Chtěl bych si aspoň jednou zkusit hrát v PDC mezi profesionály. Dostat se tam není 
jednoduché a ještě těžší je se tam udržet. 
Jak často a kde trénuješ? 
Snažím se trénovat každý den, ale ne vždycky se to podaří. Nedávno jsem začal 
chodit do práce, takže pokaždý nemám chuť trénovat. Převážně trénuju doma. Teď 
jsem taky začal trénovat v naší nové klubovně, a tímto bych chtěl taky poděkovat 
městu Nová Včelnice za prostory. 
Co tě na šipkách vlastně baví? 
To je docela těžké popsat😄 ..., šipky jsou prostě zajímavý sport. 
Chtěl bys ještě něco sám dodat? 
Chtěl bych poděkovat všem, co fandili. Také bych chtěl upozornit na ještě jeden 
menší úspěch juniorů do 18 let, kteří byli velmi blízko postupu do semifinále v 
týmech, ale prohráli s Irskou republikou ve čtvrtfinále těsným výsledkem 9:8. 
Poslední dotaz, už jsi někdy zavřel na 9 šipek? 
To se mi povedlo zatím jen v tréninku. 

Tak hodně štěstí do dalších šipkařských bojů. 
Pavlína Nebeská

Sport



Oddíl kuželek TJ Nová Včelnice  
organizuje již  

27. ročník Etynské kuželkářské ligy.  
Jde o turnaj tříčlenných družstev 
složených z neregistrovaných hráčů,    
hraný dvoukolově. Každý z hráčů hraje 
60 hodů , 15 hodů do plných a 15 hodů 
dorážky na drahách č. I a II. 
Další informace na telefonu 606149269 
a 6 0 2 5 6 5 2 2 5 . Z a h á j e n í t u r n a j e 
4.10.2022. Přihlášky do 19.9.2022. 
Pořadatelé  zvou všechny zájemce.  

Jaromír Brus, oddíl kuželek 

Koupím starší známky, mince, bankovky, 
odznaky, pohledy, obrazy, hodiny, hodinky, 
porcelán, sklo, vojenské předměty – šavli, 
helmu, uniformu a podobně. Můžete 
nabídnout i jiné staré předměty, celou 
sbírku nebo pozůstalost. Tel: 722777672

Sport + inzerce

Kuželky
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Vážení odběratelé, 
jedním z důsledků ruské agrese na Ukrajině je prudký růst cen energií, obava z 
jejich nedostatku a nevyzpytatelný další vývoj na trhu s energiemi. 
V této souvislosti bychom chtěli odběratele společnosti Teplospol ujistit, že 
dodávky tepla pro vytápění a ohřev teplé užitkové vody jsou a budou stabilní a bez 
výpadků. 
Vzhledem k vysoké inflaci a nárůstům nákladů nakupovaného tepla byl nucen 
Teplospol s účinností od 1. 8. 2022 přistoupit k mírnému navýšení předběžné ceny 
tepla na rok 2022 v Jindřichově Hradci a výraznějšímu pak v Kardašově Řečici. 
Přesto, v porovnání s cenami jiných subjektů v rámci České republiky, jsou tyto 
ceny podprůměrné. V mnoha místech ČR není aktuálně výjimkou cena 1500 Kč/GJ a 
vyšší, tedy více jak dvojnásobek ceny, za kterou teplo dodává společnost Teplospol.  
Pro zbývající cenové lokality nadále platí předběžné ceny stanovené k 1. 1. 2022 a 
komplexně bude vše záviset na závěrečném vyúčtování letošního roku – stanovení 
cen výsledných, které jsou pro odběratele rozhodné, směrodatné. 
Během posledních několika let se ceny tepla od společnosti Teplospol ve všech 
lokalitách stabilizovaly. 
Společnost je nadále připravena čelit výzvám v podobě případného dalšího 
zvyšování cen energií, a to díky zarezervované kapacitě dodávek plynu a 
nakupovaného tepla za příznivých cenových podmínek od stabilních dodavatelů v 
lokalitách Jindřichova Hradce (Energetického centra s.r.o., Komtermu Čechy s.r.o.), 
Českých Velenicích (Bio – Teplo Czechia s.r.o.) a Kardašově Řečici (DELTY a.s.). 
V současné době lze jen velmi těžko predikovat ceny tepla na další období. Ty 
budou záviset na řadě faktorů – především pak na vývoji inflace, situaci na trhu s 
energiemi a spotřebě tepla. Příští rok by však v cenách tepla nic dramatického 
znamenat neměl; nicméně pokud by ceny plynu, elektřiny a nakupovaného tepla 
pro další období zůstaly na současné tržní úrovni, jejich růst se nezastavil a 
nezačaly klesat, nelze se bohužel výraznějšího nárůstu cen za teplo úplně vyhnout. 
Zárukou nepodloženého zvyšování cen budiž výše disponibilního kapitálu 
společnosti a akcionářská struktura tvořená obcemi. 
Nadále a nyní i při razantních cenách elektřiny více než kdy platí, že systém 
centrálního zásobování teplem poskytuje odběratelům jistotu a spolehlivost 
dodávek tepla za výhodných cenových relací a společnost jej bude nadále 
podporovat. 
Pro další informace odkazujeme na naše webové stránky: www.teplospol.cz. 
Odběratelům a obchodním partnerům děkujeme za pochopení a spolupráci.  

                Představenstvo společnosti Teplospol a.s. 

                                                                       

Teplospol a.s. - informace k situaci ve vytápění

Jak to bude s teplem a vodou?

http://www.teplospol.cz
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